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ZABILJEŠKA 

sa 8. sjednice Odbora za evropske integracije Skupštine Crne Gore, 

 održane 16. septembra 2013. godine 

 

 

Sjednica je počela u 12.10 časova. 

 

Sjednici je predsjedavao Slaven Radunović, predsjednik Odbora. 

 

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora: Šefkija Murić, Genci Nimanbegu, Veljko 

Vasiljević, Nada Drobnjak, mr Dritan Abazović i Predrag Bulatović. 

 

Sjednici nijesu prisustvovali poslanici: Jovan Martinović, doc. dr Srđa Popović, dr 

Predrag Sekulić, dr Zoran Srzentić, Damir Šehović i Srđan Milić. 

 

Sjednici su prisustvovali članovi Odbora za ekonomiju, finansije i budžet dr Zoran 

Vukčević i dr Filip Vuković. 

 

U ime Vlade Crne Gore, na sjednici su učestvovali Mersad Mujević, direktor Uprave 

za javne nabavke i šef Radne grupe za pregovaračko poglavlje 6 i Milivoje Jurišić, 

sekretar Pregovaračke grupe. 

 

Sjednici, koja je bila zatvorena za javnost, prisustvovao je savjetnik u Odboru Andrej 

Orlandić. 

 

Predsjednik Odbora Slaven Radunović pozdravio je prisutne, posebno predstavnike 

matičnog Odbora za finansije, ekonomiju i budžet. On je istakao da će od sada 

članovi matičnih odbora imati prilike da se upoznaju sa pregovaračkim pozicijama i 

učestvuju u radu Odbora za evropske integracije i tako daju lični doprinos 

pregovaračkom procesu kroz razmatranje pozicija i drugih dokumenata koje će 

dolaziti Skupštinu Crne Gore. 

Kao što znate, početkom avgusta mjeseca su nam prosljeđena tri nacrta 

pregovaračkih pozicija – pomenute Javne nabavke, Privredno pravo i Informatičko 

društvo i mediji, nastavio je predsjednik Odbora. Iz Vlade smo kao dodatnu 

informaciju dobili da bi trebalo pozicije razmotriti do kraja septembra. Čini se da je 

period od dva mjeseca sasvim dovoljan, ali ako se, opet ponavljamo, ima u vidu da 

pozicije ne smemo iznositi iz ove zgrade, te da je Skupština tokom avgusta bila na 

kolektivnom odmoru, moram priznati da je opet malo vremena ostavljeno 

poslanicima da razmotre vrlo obimne i raznolike oblasti. Pored ove tri pozicije, u 

petak nam je prosljeđena još jedna, sa molbom da je razmotrimo do početka oktobra, 

što zaista nije realno. Kani smo ispuniti i obavezu iz Akcinonog plana Skupštine, 
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odnosno našu želju da u proces uključimo šire slojeve crnogorskog društva kroz 

organizaciju javnih tribina. U prostoru koji nam ostavlja Vlada, kada nam pošalje 

pregovaračku poziciju, to je nemoguće i nešto se mora promjeniti, bio je izričit 

Radunović. On je upozorio da se opet dešava da jedan važan dokument razmatra u 

odsustvu glavnog pregovarača, kojeg izgleda u dovoljnoj mjeri ne interesuje kontakt 

sa poslanicima, što se takođe mora promjeniti! 

 

Prešlo se potom na usvajanje dnevnog reda osme sjednice Odbora, za koji je 

predloženo proširenje tačkom Razno: 

 

DNEVNI RED 

 

1. RAZMATRANJE NACRTA PREGOVARAČKE POZICIJE CRNE GORE ZA 

MEĐUVLADINU KONFERENCIJU O PRISTUPANJU CRNE GORE 

EVROPSKOJ UNIJI ZA POGLAVLJE 5 – JAVNE NABAVKE; 

2. RAZNO. 

 

Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno, tako da se potom prešlo na 

razmatranje prve tačke dnevnog reda. 

 

 

TAČKA 1 

RAZMATRANJE NACRTA PREGOVARAČKE POZICIJE CRNE GORE ZA 

MEĐUVLADINU KONFERENCIJU O PRISTUPANJU CRNE GORE 

EVROPSKOJ UNIJI ZA POGLAVLJE 5 – JAVNE NABAVKE; 

 

Poslanicima se obratio šef Radne grupe za pregovaračko poglavlje 6, Mersad 

Mujević, koji je predstavio Nacrt pregovaračke pozicije ističući da je Crna Gora 

dovoljno spremna da otvori dato pregovaračko poglavlje na Međuvladinoj 

konferenciji. On je istakao da su poseban impuls u radu Radne grupe dali 

predstavnici Unije poslodavaca i Privredne komore. 

 

* * * 

 

Nakon rasprave, u kojoj su učestvovali članovi matičnog odbora i Odbora za 

evropske integracije, kao i sekretar Pregovaračke grupe, članovi Odbora za evropske 

integracije jednoglasno su donijeli pozitivno mišljenje – 

 

 

 



3 

 

MIŠLJENJE O NACRTU PREGOVARAČKE POZICIJE CRNE GORE ZA 

MEĐUVLADINU KONFERENCIJU O PRISTUPANJU CRNE GORE EVROPSKOJ 

UNIJI ZA POGLAVLJE 5 – JAVNE NABAVKE 

 

Dаnа 16. septembrа 2013. godine održаnа je 8. sjednicа Odborа zа evropske integrаcije, nа 

kojoj je rаzmаtrаn Nаcrt pregovаrаčke pozicije Crne Gore zа Međuvlаdinu konferenciju o 

pristupаnju Crne Gore Evropskoj uniji zа poglаvlje 5 – Jаvne nаbаvke.  

 

Nаcrt pregovаrаčke pozicije predstаvio je Mersаd Mujević, direktor Uprаve zа jаvne nаbаvke 

i šef Rаdne grupe zа pregovаrаčko poglаvlje 6, u prisustvu Milivojа Jurišićа, sekretаrа 

Pregovаrаčke grupe. Mujević je informisаo člаnove Odborа o sаstаvu Rаdne grupe i 

dosаdаšnjim аktivnostimа, uz posebаn osvrt nа eksplаnаtorni i bilаterаlni skrining sаstаnаk, 

kаo i nа prirodu prаvne tekovine Evropske unije kojа prаti oblаst jаvne nаbаvke. Sjednici su 

prisustvovаli i člаnovi skupštinskog Odborа zа finаnsije, ekonomiju i budžet. 

 

Člаnovi Odborа zа evropske integrаcije jednoglаsno su dаli pozitivno mišljenje o Nаcrtu 

pregovаrаčke pozicije Crne Gore zа Međuvlаdinu konferenciju o pristupаnju Crne Gore 

Evropskoj uniji zа poglаvlje 5 – Jаvne nаbаvke.  

 

 

TAČKA 2 

RAZNO 

 

U okviru druge tačke dnevnog reda predsjednik Odbora je informisao članove o 

svom učešću na Strateškom forumu u Bledu, koji se održao u periodu od 1. do 3. 

Septembra. On je istakao da se tom prilikom susreo sa predsjednikom Odbora za 

europske poslove Sabora Hrvatske Danijelom Mondekarom, gdje je dobio 

informaciju da su spremni da ugoste članove Odbora za evropske integracije. 

Takođe, podsjetio je prisutne da Kolegijum predsjednika Skupštine još od marta nije 

odgovorio na zahtjev za organizaciju međunarodnih posjeta članova Odbora, koje su 

bile predviđene Planom rada za 2013, te da će obnoviti zahtjev. 

 

Predsjednik Odbora je obavijestio članove da će Odbor za evropske integracije biti 

domaćin delegacije Odbora za evropske integracije Parlamenta Moldavije, koja će 

boraviti u posjeti Crnoj Gori u periodu od 13. do 16. oktobra. 

 

Radunović je apelovao da se izabere zamjenik predsjednika, jer će to umnogome 

olakšati dalje funkcionisanje Odbora. S tim u vezi, on je kazao da će se susresti sa 

ministrom vanjskih poslova Finske Erkijem Toumijoijem i da vjeruje da bi bio 

organizovan susret sa predsjedavajućim Odbora, ali u odsustvu zamjenika, državni 

protokol je primoran predložiti susret samo sa predsjednikom. 
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U okviru rasprave o otvaranju Facebook i Twitter naloga Odbora za evropske 

integracije, koju je započeo predsjednik Radunović, članica Nada Drobnjak se 

interesovala ko će administrirati profilima, napominjući da je potrebno zadržati 

nepristrasnost i objektivnost u informisanju. Član Predrag Bulatović je kazao da treba 

sačekati određeni period kako bi se vidjelo kakve su reakcije javnosti na profile i u 

odnosu na to usmjeravati dalji razvoj. 

 

Sjednica je završena u 14.30 časova.  

 

 

   Savjetnik u Odboru       Predsjednik Odbora 

   Andrej Orlandić s.r.      Slaven Radunović s.r. 

 


